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Θέμα:  «Ανάπτυξη του Λιμένος Ελευσίνας»   

Πρόσφατα, ο Οργανισμός Λιμένα Ελευσίνας (Ο.Λ.Ε.) προκήρυξε διαγωνισμό για την ανάθεση 

εκπόνησης Γενικού Προγραμματικού Σχεδίου (Master Plan), ενώ τον Μάιο του 2021, σύμφωνα με 

δημοσιεύματα του τύπου, πραγματοποιήθηκε και τηλεδιάσκεψη, στην οποία συμμετείχαν ο διευθύνων 

σύμβουλος του Ο.Λ.Ε., στελέχη του Οργανισμού και στελέχη του Γραφείου Μελετών MARNET 

Α.Τ.Ε., το οποίο έχει αναλάβει την παροχή υπηρεσιών Συμβούλου του Οργανισμού για την εκπόνηση 

του Μaster plan.  

Σύμφωνα με τα ίδια δημοσιεύματα, τα στελέχη του παραπάνω Γραφείου Μελετών παρουσίασαν το 

αντικείμενο του πρώτου σταδίου του εν λόγω Μaster plan κάνοντας, μεταξύ άλλων, αναφορά τόσο στα 

βασικότερα ζητήματα και τις προκλήσεις που αντιμετωπίζει ο λιμένας όσο και στις δυνατότητες και 

ευκαιρίες που μπορεί να προκύπτουν. 

Δεδομένου ότι, ο σχεδιασμός και η εκπόνηση του Master plan ενός λιμένα, όπως ο λιμένας Ελευσίνας, 

προκειμένου αυτός να δύναται να ανταποκριθεί πλήρως στο ρόλο του και με επιτυχία στις προκλήσεις 

του σήμερα και του αύριο, αποτελεί σημαντικό ζήτημα προτεραιότητας αλλά και προαπαιτούμενο για 

την αποτελεσματική  και βιώσιμη λειτουργεία του, 

Δεδομένου ότι, όπως προκύπτει από δημοσιογραφικές πληροφορίες, παράλληλα με τις διαδικασίες 

εκπόνησης του Master plan του λιμένα Ελευσίνας, σχεδιάζονται συνεργασίες και παραχωρήσεις 

χρήσεων στον ιδιωτικό τομέα, 

Ερωτάσθε κ.κ Υπουργοί: 

 

1. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η διαδικασία εκπόνησης του Master Plan του λιμένα Ελευσίνας και 

πότε αναμένεται να έχει ολοκληρωθεί; 

2. Ποιες συμβάσεις  παραχώρησης ή άλλες έχουν συναφθεί μέχρι σήμερα με τον ιδιωτικό τομέα 

για την ανάπτυξη του λιμένος Ελευσίνας και με ποιο αντικείμενο; Έχουν προβλεφθεί επιπλέον 

συμβάσεις  και ποιες; 

 

Και παρακαλούμε, προς ενημέρωση της Βουλής να κατατεθεί το Master Plan του λιμένα 

Ελευσίνας ή έστω το πρώτο στάδιο αυτού καθώς και όλα τα σχετικά διαθέσιμα στοιχεία, 

συμπεριλαμβανομένων των όποιων συμβάσεων παραχώρησης ή άλλων παρόμοιων συμφωνιών που 

έχουν συναφθεί  με τον ιδιωτικό τομέα. 
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